
Rada Gminy Ełk Sesja (Radni) 

Protokół nr LVI/2022 

LVI Sesja w dniu 31 marca 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 31 marca 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:34 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Kazimierz Bratek 

2. Karol Buraczewski 

3. Tadeusz Fatkowski 

4. Bogdan Jurczyk 

5. Andrzej Kisiel 

6. Dariusz Kordyś 

7. Beata Lisowska 

8. Mirosław Radywoniuk 

9. Bogusław Sadowski 

10. Piotr Słomkowski 

11. Andrzej Sulima 

12. Jan Szabroński 

13. Elżbieta Truszkowska 

14. Jan Wielgat 

15. Ryszard Wołyniec 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady otworzył LVI Sesję Rady Gminy, następnie po sprawdzeniu kworum 

stwierdził, że wszystkie podejmowane decyzje będą miały moc prawną. Przewodniczący 

poinformował o zasadach ochrony danych osobowych. 

 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że do Rady wpłynęły dwa wnioski: 

• w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały nr rob. 28/2022, 

• wniosek Pana Wiesława Rusaka o zabranie głosu, 

• zgłoszone zostały autopoprawki w projektach uchwał nr 23/2022, 24/2022 i 26/2022. 

Wnioski stanowią załącznik do protokołu. 

 

Głos zabrali: 

- Tomasz Osewski – Wójt Gminy Ełk 

- Mirosław Radywoniuk 

- Tomasz Osewski 

- Mirosław Radywoniuk 

- Bogdan Jurczyk – odczytał wniosek Pana Wiesława Rusaka 

-Mirosław Radywoniuk – zaproponował, żeby wnioski tego typu były głosowane przez Radę 

w punkcie wolne wnioski. Rada zadecyduje, czy udzieli takiemu wnioskodawcy głos zaraz po 

zabraniu głosu przez sołtysów. 

-Bogdan Jurczyk – poinformował, że wniosek Pana Wiesława Rusaka będzie głosowany w 

punkcie wolne wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały nr rob. 28/2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, Jan Szabroński, Elżbieta 

Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Fatkowski, Bogusław Sadowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad ze zmianami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, Jan Szabroński, Elżbieta 

Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Fatkowski, Bogusław Sadowski 

 

3. Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Gminy Ełk. 

Do protokołu nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Gminy Ełk. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, Jan Szabroński, Elżbieta 

Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Fatkowski, Bogusław Sadowski 

 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Wójta. 

Informację z międzysesyjnej działalności przedstawił Wójt Gminy Ełk, Tomasz Osewski. 

 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący przedstawil informację z międzysesyjnej działalności. 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje/zapytania radnych. 

Przewodniczący poinformował o złożonych interpelacjach. 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak głosów. 

 

8. Sprawozdanie z działalności ZUG sp. z o.o. za rok 2021. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Kurzynowski – Prezes Zakładu Usług Gminnych 

-Tomasz Osewski, Wójt Gminy 



- Krzysztof Kurzynowski 

- Tomasz Osewski 

- Krzysztof Kurzynowski 

- Andrzej Sulima 

- Krzysztof Kurzynowski 

- Andrzej Sulima 

- Tomasz Osewski 

- Mirosław Radywoniuk 

- Andrzej Sulima 

- Bogdan Jurczyk 

- Andrzej Sulima 

- Bogdan Jurczyk 

 

9. Sprawozdanie z działalności Centrum Kultury Gminy Ełk z/s w Stradunach za 

2021r. 

10. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Ełk z/s w Nowej Wsi 

Ełckiej za 2021 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie na lata 2017-2021 za 2021 r. 

12. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2021 rok. 

13. Sprawozdanie z wykonania zadań Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Ełk w 2021 roku. 

14. Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Programie opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt za rok 2021. 

 

Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy. 

/Przerwa/ 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. Po sprawdzeniu kworum, Przewodniczący 

stwierdził, że obrady są prowomocne. 

 

15. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla obszaru 

położonego w gminie Ełk, w obrębie Sajzy, zwanego „Sajzy-ul. Mazurska” (nr rob. 

33/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

- Izabela Ryszkiewicz 

- Jan Wielgat – nawiązał do wcześniejszych dyskusji o przebudowie drogi gminnej na odcinku 

od drogi powiatowej do działek inwestycji. Deklaracje złożone były przez inwestora, że droga 

zostanie utwardzona i zostanie doprowadzona do stanu przejezdności. Radny zadał pytanie, czy 

inwestor podtrzymuje deklarację. 

- przedstawiciel Masuria Investment – deklarację podtrzymał 

- sołtys wsi Sajzy – zapytał, czy inwestor podtrzymuje deklarację, zagospodarowania 

sąsiadującej działki 

- Przedstawiciel Masuria Investment – deklarację potrzymał 

- Karol Buraczewski – powiedział, że przy okazji omawiania tej inwestycji wielokrotnie 

pojawiały się kontrowersje odnośnie wodociągu do tego przedsięwzięcia. Radny zapytał, w jaki 

sposób zostało to rozwiązane, w jakim zakresie jest to planowane. 

- projektant przedstawicieli Masuria Investment – odnośni wodociągu i kanalizacji, 

projektowane jest własne ujęcie i oczyszczalnie ekologiczne. Część ścieków, będzie 



podejmowana próba zrzutu w godzinach nocnych do istniejącej sieci ale w miarę wydolności 

tej sieci. Nic powyżej tego limitu. 

- Karol Buraczewski – co w przypadku jeśli to przedsięwzięcie się nie uda, inwestor uzna że te 

studnie nie będą na tyle jakość dobra jak inwestor oczekiwał? Czy nie powstanie jakiekolwiek 

roszczenie w stosunku do Gminy? Jeśli nie uda się w przypadku wody osiągnąć określonej 

klasy tej wody, żeby nadawała się ona do spożycia, bądź z tym zrzutem nieczystości, radny 

wyraził obawy, że za jakiś czas inwestor zwróci się do Rady Gminy o wybudowanie wodociągu 

by zapewnić ciągłość dostaw. 

-projektant – odpowiedział, że na tą chwilę wykonywany jest projekt oraz prowadzone są 

rozmowy z firmą, która ma wykonać analizę i projekt uzdatniania wody, tak, żeby spełniała 

ona wszystkie wymogi. Na obecną chwilę, nie a takiego niebezpieczeństwa, natomiast brane 

pod uwagę jest to, że w dalszej perspektywie doprowadzenie z sieci może być wykonane do 

inwestycji. Natomiast ze względu na ograniczenia czasowe inwestor idzie w stronę własnego 

ujęcia. 

- Tomasz Osewski – kiedy inwestor planuje rozpoczęcie działalności na obiekcie? 

- przedstawiciel Masuria Investment – planowany rok rozpoczęcia tj. rok 2024 maj. 

- Kazimierz Bratek – wyraził wątpliwość, co się stanie jeżeli nie uda się śceków wszystkich w 

czasie zrzucić. Na terenie planowane jest przebywanie 2 000 ludzi. Czy jest taka możliwość, 

jeśli sytuacje nie zostaną rozwiązane pozytywnie, czy inwestor w perspektywie posiada taka 

myśl aby wybudować może i z Gminą razem większą rurę. Czy inwestor w sytuacji krytycznej 

jest w stanie przystąpić do Gminy i robić ta sieć szerszą, grubszą. 

- projektant – od początku od tego zaczęte były rozmowy z ZUG-iem o możliwości podłączenia 

się do sieci. Z wyliczeń wyszło, że nie ma opcji , że do tej istniejącej sieci się podłączyć. 

Inwestor zaczął szukać miejsca, z którego miałby doprowadzić tą sieć. Na tą chwilę wyszło, że 

to jest samo miasto Ełk, więc to jest kilkanaście kilometrów sieci i na tym momencie rozmowy 

zostały zakończone. Inwestor skupił się nad rozwiązaniem, które pozwoli uruchomić ośrodek. 

Inwestor nie wyklucza opcji, żeby docelowo podłączyć się do sieci, bo jest to najzdrowsze 

rozwiązanie z tej sytuacji. 

-Kazimierz Bratek – zawnioskował o wpisanie do protokołu i aby podczas tworzenia 

dokumentacji zostało wszystko jasno, szczegółowo opisane, wszystkie te zdarzenia. 

- Mirosław Radywoniuk – zwrócił się do pracowników Urzędu z pytaniem jak to będzie 

określał plan, jak będzie zabezpieczał kwestie nasze i nasze obawy? 

- Izabela Ryszkiewicz – jeśli chodzi o wodę i ścieki to plan przewiduje obydwie opcje, albo 

ujęcie własne albo przyłącze do sieci wodociągowej, tak samo jeśli chodzi o kanalizację – albo 

przydomowa oczyszczalnia albo podłączenie do sieci kanalizacyjnej. Czyli nic tutaj ani nie 

blokuje ani nie wyklucza. 

- Mirosław Radywoniuk (Ad Vocem) – czy przedsiębiorca będzie mógł od nas wymagać po 

uchwaleniu planu o wykonanie tej sieci? 

- Grzegorz Krzyżanowski – zadaniem własnym gminy jest budowa sieci wodno-kanalizacyjnej. 

Co do skutecznego dochodzenia nawet na drodze sądowej roszczeń, radca nie widzi takiej 

możliwości. Jeżeli chodzi o roszczenia odszkodowawcze, tutaj okoliczności uchwalania tego 

planu są dość jasne. Wykluczyć roszczeń nie możemy, pytanie jak do ego odniosą się sądy 

powszechne. Wiele pytań było zadanych, wiele odpowiedzi zostało zaprotokołowanych. 

Przedsiębiorca podejmując określoną działalność mierzy się z pewnym ryzykiem i był w pełni 

uświadomiony, o co zadbały tutaj zarówno organy gminy jak i spółka komunalna, jakie sa realia 

funkcjonowania sieci w dniu inwestycji. Docelowo oczywiście jak każdy mieszkaniec gminy, 

przedsiębiorca będzie mógł się domagać rozbudowy sieci, ale to decyzja będzie rady i 

pieniędzy. 

- Tomasz Osewski 

- Andrzej Sulima 



-Bogdan Jurczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla obszaru położonego w 

gminie Ełk, w obrębie Sajzy, zwanego „Sajzy-ul. Mazurska” (nr rob. 33/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

2) uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Ełk (nr rob. 34/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mirosław Radywoniuk 

- Izabela Ryszkiewicz 

- Jacek Rostek, projektant 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Ełk 

(nr rob. 34/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

2) zmiany uchwały nr LXII/423/2018 Rady Gminy Ełk z dnia 23 lutego 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Ełk Osada” w gminie Ełk (nr rob. 32/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

-Izabela Ryszkiewicz 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LXII/423/2018 Rady Gminy Ełk z dnia 23 lutego 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Ełk 

Osada” w gminie Ełk (nr rob. 32/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 



NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

3) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ełk na lata 2022-2036 (nr rob. 

23/2022),AUTOPOPRAWKA 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ełk na lata 2022-2036 (nr rob. 

23/2022),AUTOPOPRAWKA.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

4) zmian w budżecie Gminy Ełk na 2022 rok (nr rob. 24/2022),AUTOPOPRAWKA 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Ełk na 2022 rok (nr rob. 24/2022),AUTOPOPRAWKA.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ełckiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1925N na odc. Szarejki-Nowa Wieś Ełcka – etap. II” (nr rob. 39/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Osewski 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ełckiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1925N na odc. Szarejki-Nowa Wieś Ełcka – etap. II” (nr rob. 39/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ełckiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1859N na odcinku Królowa Wola – Woszczele” (nr rob. 38/2022), 



Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ełckiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1859N na odcinku Królowa Wola – Woszczele” (nr rob. 38/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

8) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Ełk za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach lub ćwiczeniach pożarniczych (nr rob. 35/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Osewski 

- Andrzej Sulima 

- Tomasz Osewski 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Ełk za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach lub ćwiczeniach pożarniczych (nr rob. 35/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

9) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

rok 2022 (nr rob. 30/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kazimierz Bratek 

- Robert Karwowski 

Głosowano w sprawie: 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

rok 2022 (nr rob. 30/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 



NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

10) przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok” (nr rob. 29/2022), 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok” (nr rob. 29/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

11) przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej Gminy Ełk na lata 2022-2026 w zakresie 

profilaktyki i wczesnego wykrywania cukrzycy typu 2” (nr rob. 36/2022), 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej Gminy Ełk na lata 2022-2026 w zakresie profilaktyki 

i wczesnego wykrywania cukrzycy typu 2” (nr rob. 36/2022),. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

12) przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej Gminy Ełk na lata 2022-2026 w zakresie polityki 

zdrowotnej Gminy Ełk na lata 2022-2026 w zakresie profilaktyki chorób piersi i gruczołu 

sutkowego” (nr rob. 37/2022), 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej Gminy Ełk na lata 2022-2026 w zakresie polityki 

zdrowotnej Gminy Ełk na lata 2022-2026 w zakresie profilaktyki chorób piersi i gruczołu 

sutkowego” (nr rob. 37/2022),. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 



13) zaliczenia drogi do kategorii dróg publicznych gminnych (nr rob. 25/2022), 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia drogi do kategorii dróg publicznych gminnych (nr rob. 25/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

14) nadania nazwy ulicy Nadjeziorna zlokalizowanej w ciągu drogi powiatowej w 

miejscowości Płociczno (nr rob. 26/2022),AUTOPOPRAWKA 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy Nadjeziorna zlokalizowanej w ciągu drogi powiatowej w miejscowości 

Płociczno (nr rob. 26/2022), AUTOPOPRAWKA.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

15) nadania nazwy ulicy Świerkowa zlokalizowanej w ciągu drogi wewnętrznej w 

miejscowości Piaski (nr rob. 27/2022), 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy Świerkowa zlokalizowanej w ciągu drogi wewnętrznej w miejscowości 

Piaski (nr rob. 27/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

16) przekazania petycji według właściwości (nr rob. 31/2022), 

Głosowano w sprawie: 

przekazania petycji według właściwości (nr rob. 31/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

17) przekazania wniosku według właściwości (nr rob. 28/2022). 

Głosowano w sprawie: 

przekazania wniosku według właściwości (nr rob. 28/2022)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, 

Jan Szabroński, Elżbieta Truszkowska, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Fatkowski 

 

16. Wolne wnioski i sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- sołtys wsi Białojany – zadał pytanie dot. elektryfikacji 

- Tomasz Osewski 

- Bogdan Jurczyk, Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Wiesława R. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o udzielenie głosu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 9, WSTRZYMAŁ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

PRZECIW (9) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata Lisowska, 

Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat 

WSTRZYMAŁ SIĘ (2) 

Mirosław Radywoniuk, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (2) 

Karol Buraczewski, Tadeusz Fatkowski 

 

- sołtys Ełk Osada – zawnioskował o naprawę dróg na terenie sołectwa. 

 

17. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął obrady na czym 

protokół zakończono. 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Ełk 

 

Bogdan Jurczyk 
Przygotował(a): Renata Nowosielska  
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


